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Protokół  Nr LXII/2023 

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 21 grudnia 2023 roku 

w godz. od 1600 do 1730 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych)   

Obecni (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecny radny: Chałupniczak Leszek, 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W sesji uczestniczyli także: 

1) Burmistrz – Marek Rożek,  

2) Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska   

3) Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych i Rada jest 

władna do podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad LXI sesji Rady Miejskiej.           

4. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska  dla Gminy Borek Wlkp. za lata 

2021 – 2022.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
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8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2024 -2031; 

2) uchwały budżetowej na rok 2024; 

3) zmian budżetu i w budżecie na rok 2023; 

4) szczegółowych warunków i trybu zwolnienia od podatku rolnego gruntów 

gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej; 

5) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Borek Wielkopolski na lata 2024-2027; 

6) planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024; 

7) planu pracy Rady Miejskiej Borku Wlkp. na rok 2024. 

 

9. Wolne głosy, wnioski i informacje.  

10. Zakończenie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku. 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu  z obrad  LXI sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z LXI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 9 listopada 2023 roku i był wyłożony na 

stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał czy radni 

zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z LXI sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik  

nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 
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Ad. 4. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska  dla Gminy Borek Wlkp.  

           za lata 2021 – 2022.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w raport jak również pozostałe sprawozdania  

zostały zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp. Materiały 

zostały przesłane radnym na pocztę elektroniczną. W związku z powyższym nie będą 

odczytywane na sesji. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

Do w/w sprawozdania radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Do w/w sprawozdania radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Zapytań również  nie było.  

 

Ad. 7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2024 – 2031 

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka przedstawiła uchwałę Nr SO -11/0957/88/2023 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 29 listopada 2023 r. w 

sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Borek Wlkp., która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 

Po czym przewodniczący poszczególnych Komisji Rady przedstawili opinię Komisji  

o projekcie WPF na lata 2024-2031: 

a) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Artur Osowicz – opinia pozytywna:  

7 głosami „za” nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania; 
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b) Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – Elżbieta Wojciechowska –   

opinia pozytywna: 5 głosami „za” nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od 

głosowania; 

c) Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – 

Radosław Andrzejak – opinia pozytywna: 8 głosami „za” nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

W dalszej części Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym WPF na lata 

2024-2031. 

Mimo zachęceń do dyskusji nikt z radnych głosu nie zabrał. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik  

nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała Nr LXII/ 504/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

3) uchwały budżetowej na rok 2024 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie.  

Ponadto przedstawiła: 

1) uchwałę Nr SO-11/0952/88/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 29 listopada 2023 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

budżetowej na rok 2023 Gminy Borek Wlkp., która stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

2) uchwałę Nr SO-11/0951/592/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu z dnia 29 listopada 2023 roku w sprawie wyrażenia opinii o możliwości 

sfinansowania przez Gminę Borek Wlkp. deficytu budżetu przedstawionego w projekcie 

uchwały budżetowej na rok 2024, która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Po czym przewodniczący poszczególnych Komisji Rady przedstawili opinię Komisji  

o projekcie budżetu na rok 2024. 

a) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Artur Osowicz – opinia pozytywna:  

7 głosami „za” nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania; 

b) Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – Elżbieta Wojciechowska –   

opinia pozytywna: 5 głosami „za” nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od 

głosowania; 

c) Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – 

Radosław Andrzejak – opinia pozytywna: 8 głosami „za” nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał Burmistrza, czy wprowadza autopoprawki do 

projektu budżetu na 2024 rok. 

 

Skarbnik Gminy - zgłaszamy autopoprawki do wydatków budżetu Gminy Borek 

Wielkopolski w dziale Oświata i wychowanie. Zwiększa się środki na zabezpieczenie 

wydatków związanych z dowożeniem uczniów do szkół o kwotę 102 000 zł. Środki te 

zapewnia się obniżając stan środków w szkołach podstawowych na zakupu energii 50 000 zł 

oraz zakupu usług pozostałych 52 000 zł.  

Również w dziale Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska zabezpiecza się środki na 

wydatki związane z gospodarką odpadami do wysokości wpływów z opłat za gospodarowanie 

odpadami oraz wpływów z tytułu kosztów postępowania egzekucyjnego, opłaty komorniczej, 

kosztów upomnień. Środki na zabezpieczenie tych wydatków zdjęto z energii na oświetleniu 

ulicznym, kwota 18 000 zł. Ogólna kwota planowanych wydatków nie uległa zmianie i 

wynosi 51 118 353 zł.  

 

Przewodniczący Rady - czy są uwagi do autopoprawki. 

Radny Michał Dopierała - dlaczego się zwiększa kwotę po przetargu na dowożenie dzieci. 

 

Burmistrz - w wyniku przetargu kwota jest wyższa. Nie ma już czasu na rozpisywanie 

kolejnego przetargu. To był już drugi przetarg ponawiany i kwota raczej nie zmieni się, więc 

nie ma wyjścia. Trzeba te środki dołożyć.  
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Radny Andrzej Kubiak - na co zostaną przeznaczone środki, które uzyskujemy z prowadzenia 

sprzedaży napojów alkoholowych,  jest to ponad 180 000 zł. 

 

Burmistrz – środki w wysokości 134 000 zł zostają przeznaczone na Program Praktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, natomiast 54 000 zł na Program Przeciwdziałania 

Narkomanii. 

 

Radny Andrzej Kubiak -  planowana kwota 54 000 zł  na Program Przeciwdziałania 

Narkomanii, na jakie konkretnie zadania zostanie przeznaczona i  czy można te środki 

przeznaczyć na inne zadania. 

 

Burmistrz - środki pochodzące z opłat związanych ze sprzedażą alkoholu muszą być 

przeznaczone na takie cele, ale mogą być też cele pośrednie, związane z działaniem na rzecz 

społeczeństwa, przeciwdziałania alkoholizmowi. Wspomagamy różnego rodzaju kolonie, 

półkolonie, na których są realizowane programy związane z edukacją przeciwalkoholową.  

Realizacja programów może być rozszerzona, ale przede wszystkim cel jest taki, że musi 

edukować społeczeństwo pod względem przeciwdziałania alkoholizmowi i zażywania 

narkotyków.  

 

Burmistrz -  budżet, który przedstawiłem, jest budżetem bezpiecznym, rozwojowym, 

ponieważ 12 000 000 zł przeznaczone jest na inwestycje, a mam nadzieję, że śladem 

poprzednich lat będziemy pozyskiwać dalsze środki finansowe w ciągu roku. Kwestia też 

zadłużenia, o którym słyszycie, to jest prognoza. I musimy brać według prognozy tego roku 

do następnego roku, ale wiemy, że ten rok powinien zakończyć się zadłużeniem 7 300 000 zł, 

a zakończy się najprawdopodobniej, jeżeli coś nie wyniknie do końca roku, zadłużeniem  

6 700 000 zł, także już mówimy o kwocie, na koniec 2024 roku, 8 600 000 zł, to już według 

tej prognozy zacznie się kształtować na poziomie 8 000 000 zł i też pod warunkiem, że 

faktycznie ten kredyt taki weźmiemy. A jak wiecie od lat staram się, żeby ten kredyt był 

zawsze wzięty mniejszy, niż planujemy. Musi być taki planowany, ponieważ jest to potrzebne 

do spięcia budżetu.  Planowana jest spłata 1 200 000 zł, zaś kredyt, który planujemy wziąć  

2 500 000 zł. Jeżeli kwota, którą musimy spłacić, byłaby spłacona, byłoby to wtedy  

5 500 000 zł, a przy wzięciu 2 500 000 zł wychodzi 8 000 000 zł. I to jest kwestia tego, ile  

z tych 2 500 000 zł będziemy musieli wziąć, a to będzie zależało też od działań Rządu, jakie 

środki przeznaczy na dalsze wspomaganie samorządu, jaki będzie podział w PIT-cie, jaka 
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będzie subwencja ostateczna. To są czynniki, których do końca nie znamy. Nie wiemy, jakie 

podatki mieszkańcy zapłacili i to wszystko zmienia się jak w kalejdoskopie. Także jest to 

ruchome, dlatego proszę się tego ściśle nie trzymać, a zarazem też jak mówiłem na ostatniej 

Komisji, być może wyjdzie sytuacja taka, że wejdziemy w grubszy program związany z 

fotowoltaiką i wtedy będę prosił też o zwiększeni kredytu, żeby mieć na swoją część  20%. 

Dlatego na ten moment mogę powiedzieć, że mamy budżet naprawdę bezpieczny i 

rozwojowy i proszę Radę o przyjęcie tego budżetu.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem budżetu na rok 

2024. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

Mimo zachęceń do dyskusji nikt głosu nie zabrał. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy radni zgłaszają uwagi do autopoprawki. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem autopoprawki głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad projektem uchwały 

budżetowej na rok 2024 i zarządził głosowanie.  
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXII/ 505/2023  w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

Przewodniczący Rady - w związku z tym, że budżet został przyjęty jednogłośnie przez Radę 

gratuluję Burmistrzowi w imieniu własnym i całej Rady i życzę realizacji.  

 

Burmistrz - dziękuję za przyjęcie tego budżetu, za oklaski też dziękuję, choć jeszcze się nie 

należą, raczej przy absolutorium, ale biorę to jako dobrą monetę, bo wszyscy nad tym 

budżetem pracowaliśmy dość solidnie. Dyskusja trwała już znacznie wcześniej. Uwagi były 

przez Radę zgłaszane, także myślę, że ten budżet objął tyle zadań, ile było tylko można. 

Przyjąłem pewne zobowiązania, których w budżecie nie ma a mówiłem, że będziemy też 

realizować, tylko nie wszystko da się ująć w danym momencie. To z czasem pewne rzeczy 

wychodzą i będą też dalej, tak jak i w poprzednich latach wpisane. 

 

3) zmian budżetu i w budżecie na rok 2023 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinii 

Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Radny Michał Dopierała - w dziale 020 leśnictwo zmniejsza się plan dochodów z tytułu 

dzierżawy obwodów łowieckich o 20 000 zł, czym to jest uzasadnione. 
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Skarbnik Gminy -  początkowo planowane dochody były na podstawie wykonania z 2022 

roku. Nigdy nie jesteśmy w stanie przewidzieć jakie dochody wpłyną, bo nie mamy żadnych 

danych. Obecnie wykonanie tych dochodów jest wysokości 20 000 zł, także drugie 20 000 zł 

zostało zdjęte z planu, bo już raczej do końca roku wykonane nie będzie. Mieliśmy zawyżony 

Plan.  

 

Radny Michał Dopierała -wszystkie koła łowieckie, które tutaj znam, to są na naszym terenie. 

Jedynie Koło Łowieckie z Krobi. a jeśli chodzi o rejon Zalesia i coś mamy z Dolska, ale 

reszta, to jest nasz teren  i nie wiem dlaczego akurat zmniejszenie, pozbawiamy się pieniędzy, 

a z tego co się orientuję, to Koła Łowieckie wydzierżawiają grunty, łąki nie łąki, rolnikom 

indywidualnym, za duże pieniądze.  

 

Burmistrz - to jest prolągatywa Powiatu. Nie my bezpośrednio ściągamy te podatki, nie mamy 

na to żadnego wpływu. Oni, według tego, co udało im się ściągnąć, pewien procent, 

przekazują Gminie. My tworząc budżet na 2023 rok, czyli przyjmując go w grudniu 2022, 

braliśmy założenia z roku wcześniejszego, tak jak teraz, tworząc budżet, bierzemy założenia z 

roku wcześniejszego. Nigdy nie wiemy 1 stycznia, jaki będzie ostateczny efekt. I takie 

sytuacje występują, że w danym roku mieli jakąś inną ściągalność, mieli inne też stawki. 

Stawki tak jak i w podatku rolnym zmieniają się. Być może u nich nastąpiła też zmiana w 

tych opłatach. Zmieniły się stawki i określony procent od tego przesyłają nam. Także my na 

to nie mamy kompletnie żadnego wpływu, dlatego te różnice często występują albo na plus, 

albo na minus. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie  był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LXII/506/2023 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

4) szczegółowych warunków i trybu zwolnienia z podatku rolnego gruntów 

gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej 

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady  - projekt uchwały był dość  szczegółowo omówiony przez Kierownika 

Miejsko Gminnego Ośrodka Opieki Społecznej w Borku Wlkp. Dorotę Dudkowiak na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Miejskiej.  

Czy są  uwagi do projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie  wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LXII/ 507/ 2023 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

5) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Borek Wlkp.  

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia    pozytywna. 
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Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie  wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LXII/ 508/ 2023 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

6) planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt planu pracy uchwały. 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie  wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr LXII/ 509/ 2023 w w/w sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 
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      7) planu pracy Rady Miejskiej Borku Wlkp. na rok 2024 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt planu pracy Rady Miejskiej. 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały, prosząc o opinię Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr  LXII/ 510 /2022  w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Dopierała Michał,  Florczyk Damian, Gałczyński Jacek, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad. 9. Wolne głosy i wnioski. 

Radna Elżbieta Wojciechowska - Panie Burmistrzu, zwracam się z prośbą o wymianę 

żarówek w lampach ulicznych na ulicy Wąskiej i Skokowskiej. Na Wąskiej włącza się  

i wyłącza, a na Skokowskiej w ogóle nie ma oświetlenia. 

 

 Radny Damian Florczyk - w ramach sprostowania Pani Radna sprawa już jest zgłoszona 

odpowiednim osobom. Wystarczy przyjść do Urzędu, sprawę zgłosić, nie trzeba na sesji.  

 

Radna Elżbieta Wojciechowska - dziękuję bardzo za pouczenie.  

 

Radny Radosław Andrzejak - proszę o wycinkę krzewów przy drodze gminnej Celestynów-

Głoginin. Ta droga jest tak wąska, nie da się tam przyjechać.  
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Radny Michał Dopierała – odcinek drogi w Jeżewie od zakrętu do mostku jest nie do 

przejechania. Prosiłem radnych powiatowych o to, ale nie było żadnego odzewu.  

 

Burmistrz – zapraszam wszystkich na dzień 27 grudnia na godzinę 16:40 na borecki Rynek w 

związku z planowanymi obchodami Święta Zwycięskiego Powstania Wielkopolskiego. 

Myślę, że w tym dniu powinniśmy być obecni i w ten sposób oddać hołd naszym przodkom, 

którzy uczestniczyli w tym powstaniu. O tej godzinie w całej Wielkopolsce zostaną włączone 

syreny i od tego wydarzenia rozpoczniemy nasze krótkie obchody związane z tym świętem. 

Wcześniej mamy święta Bożego Narodzenia. Proszę przyjąć życzenia. Zdrowych, radosnych, 

spokojnych Świąt spędzonych w gronie najbliższych. A Nowy Rok, niech nam wszystkim 

przyniesie pokój, bezpieczeństwo i pełne garście różnego rodzaju potrzeb, które każdy gdzieś 

tam sobie ma, które chciałby uzyskać, osiągnąć swoje cele. Niech wszystko w tym Nowym  

2024 Roku  się zdarzy pozytywnego. Do siego roku.  

 

Radny Michał Dopierała - o której godzinie jutro przyjedzie nowy samochód pożarniczy. 

 

Burmistrz - trudno jest określić, ponieważ o godzinie 4:00 rano wyjeżdżają po samochód. Jest 

to dość daleko. Planowane jest, że powinni przyjechać około godziny 18-19. Wypadałoby też 

w tym wydarzeniu uczestniczyć, bo 550 000 zł z naszego budżetu przekazaliśmy na ten 

samochód. A jest to kolejny pojazd, który zwiększa bezpieczeństwo naszych mieszkańców.  

 

Przewodniczący Rady - kończy się kolejny rok. Jest to taki okres, gdzie są pewne 

podziękowania, życzenia, refleksje. Chciałbym zacząć od podziękowań. Chciałbym przede 

wszystkim podziękować za ten cały rok 2023, a w perspektywie naszej kadencji jest to piąty 

rok, radnym Rady Miejskiej za udział i pracę na rzecz naszych mieszkańców, naszej małej 

Ojczyzny, jaką jest Gmina Borek Wielkopolski, za udział w posiedzeniach komisji, sesjach, 

za rzeczową, merytoryczną rozmowę, która pozwoliła na wypracowanie najbardziej 

optymalnych rozwiązań. Między innymi tu mamy przykład budżetu na 2024 rok.  

Chciałbym również na ręce Burmistrza złożyć też podziękowania za współpracę: 

Burmistrzowi, pracownikom Urzędu Miejskiego oraz wszystkim jednostkom. Myślę, że te 

ostatnie trzy miesiące, które jeszcze nas czekają po nowym roku też będą w ten sposób 

przebiegały. Również chciałbym podziękować Pani Wiesławie Wójcik, naszej opiekunce 

jeżeli chodzi o Radę Miejską. Za pomoc w obsłudze posiedzeń komisji i sesji, aby sprawnie 

przebiegały. A ze względu na to, że za dwa dni mamy Święta Bożego Narodzenia, chciałbym 
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przede wszystkim Państwu oraz wszystkim naszym mieszkańcom złożyć życzenia zdrowych, 

wesołych świąt, żeby one się odbyły w gronie rodzinnym, naszych najbliższych, w cieple.  

A ze względu na to, że też za kilka dni mamy Nowy Rok 2024, chciałbym też wam 

wszystkim i naszym mieszkańcom gminy, życzyć wszystkiego dobrego, przede wszystkim 

dużo zdrowia, wytrwałości i życzliwości.  

 

Ad.10. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad oraz brakiem innych głosów Przewodniczący 

Rady – Tomasz Pawlak zakończył LXII  sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

 

  Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik          Tomasz Pawlak 


